

TALSMANDENS GRUPPE
SPRECHER GRUPPE
SPOKESMAN'S GROUP
GROUPE DU PORTE-PAROLE
GRUPPO DEL PORTAVOCE
BUREAU VAN DE WOORDVOERDER

INFORMATION
INFORMATORISCHE AUFZEICHNUNG
INFORMATION MEMO

NOTE D'INFORMATION
NOTA D'INFORMAZIONE
TER DOCUMENTIE

Brussels, July 1979

GRANTING OF AID FROM FEOGA, GUIDANCE SECTION

REGULATION NO 17/64/EEC

1979 INSTALMENT

The Commission of the European Communities has granted aid amounting to 97 779 727 EUA¹ to 323 projects under Regulation 17/64/EEC, 1979 instalment.

The aid was allocated as follows:

	<u>Number of projects</u>	<u>Proposed aid national currency</u>	<u>EUA¹</u>
Germany	41	50 125 333 DM	19 823 981
Belgium	20	515 365 141 BFR	12 804 103
Denmark	15	18 628 859 DKR	2 632 697
France	24	60 627 927 FF	10 424 997
Ireland	23	1 885 536 IRE	2 844 795
Italy	71	33 165 365 961 LIT	29 407 916
Luxembourg	2	92 212 000 FLUX	2 290 981
Netherlands	54	27 141 223 HFL	9 888 594
United Kingdom	73	4 934 479 UK£	7 661 663
	<hr/> <u>323</u>		<hr/> <u>97 779 727</u>

GERMANY received aid amounting to DM 50 125 333 for 41 projects broken down as follows:

- 26 projects to improve farm roads in Baden-Wurtemberg (6), Lower Saxony (6), Bavaria (6), Hesse (4), North Rhine-Westphalia and Schleswig-Holstein (3), amounting to DM 36 972 530.
- 7 projects concerning the regulation of water courses and drainage in Lower Saxony, North Rhine-Westphalia (5) and Schleswig-Holstein, amounting to DM 7 073 425.

¹Conversion rate used: May 1979 - Amount in EUA given as an indication only.

- 7 projects in the fisheries sector concerning the construction of fishing vessels for ports in Schleswig-Holstein, which will receive aid of DM 899 514.
- 1 project concerning the replanting of vines in Rhineland-Palatinate amounting to DM 5 179 864.

BELGIUM had 20 projects, amounting to BFR 515 365 141 broken down as follows:

- 13 projects to improve farm roads, which benefitted from an aid of BFR 134 665 821, in the following provinces: Brabant (4), West Flanders (3), East Flanders (2), Liège, Limbourg, Luxembourg and Namur.
- 1 project concerning the regulation of water courses in the province of Hainaut, receiving BFR 19 029 891.
- 1 project in the fisheries sector setting up a fish vaccination station at Oudental (Waismes) in the province of Liège, which received BFR 1 339 653.
- 5 miscellaneous projects amounting to BFR 360 329 776 concerning the setting-up of a quarantine centre for cattle in connection with measures to combat brucellosis at Natoye (Namur); the setting up of fodder analysis centres in south eastern Belgium (provinces of Hainaut, Liège, Luxembourg and Namur); expansion of a vegetable research centre at Hoogestrateen (Meerle) (province of Antwerp); expansion and modernization of a veterinary health centre at Torhout (West Flanders), and supplementary measures to help Belgian farmers.

DENMARK had 15 projects, amounting to DKR 18 628 859 broken down as follows:

- 5 projects in the fisheries sector benefitting from DKR 5 876 528 for the construction of fishing vessels for Greenland (4) and for Jutland.
- 10 miscellaneous projects receiving DKR 12 752 331. These concern: the construction of agricultural advisory centres in Jutland (3) and in Zealand; the transfer of a horticulture college to Tølløse (Zealand); expansion of agricultural colleges in Jutland (3) and in Zealand and the creation of 1 200 km of windbreaks in Jutland.

FRANCE had 24 projects amounting to FF 60 627 927 broken down as follows:

- 5 projects to improve farm roads receiving aid amounting to FF 12 655 675 in the departments of Aveyron, Côtes-du-Nord, Haute-Loire, Martinique and Réunion.
- 3 projects to regulate water courses and drainage in the departments of Jura (2) and Finistère receiving FF 5 950 475.
- 15 projects for the installation of piped water supplies receiving FF 37 115 277 in the following departments: Aube, Côtes-du-Nord (4), Creuse, Finistère (2), Haute Garonne et Hautes-Pyrénées (1 project), Ille-et-Vilaine (2), Lot, Manche, Martinique and Puy-de-Dôme.
- 1 project in the fisheries sector for the construction of ten fishing vessels for ports on the islands of Yeu and Noirmoutier (Vendée), which received FF 4 906 500.

IRELAND had 23 projects amounting to a total of IRE 1 885 536, broken down as follows:

- 3 projects to regulate water courses and for drainage in the counties of Kilkenny (2) and Tipperary, amounting to IRE 105 008.
- 13 projects concerning installation of piped water receiving IRE 937 550 in the counties of Cork, Longford (2), Monaghan, Roscommon (2) and in various locations in other parts of Ireland (7 projects).
- 3 projects in the fisheries sector amounting to IRE 340 885 for the purchase of three fishing vessels for the ports of Kilmore Quay (Co. Wexford) (2) and Schull (Co. Cork).
- 4 miscellaneous projects; these concern the construction of fourteen agricultural centres in various locations in Ireland (2 projects); the modernization and rationalization of an artificial insemination centre at Doonally (Co. Sligo); expansion and modernization of four research centres in the counties of Wexford, Meath, Carlow and Dublin (1 project). These projects received IRE 502 093.

ITALY received a total of LIT 33 165 365 961 for 71 projects broken down as follows:

- 17 projects to improve farm roads amounting to LIT 11 423 150 558 in the following locations:
Allessandria and Asti (1 project), Bolzano, Brindisi, Cuneo, Mantua, Portenone, Rieti (2), Sondrio, La Spezia, Teramo, Trento, Vercelli and Viterbo (4).
- 2 projects to regulate water courses in the province of Perugia amounting to LIT 1 635 062 653.
- 8 projects for installation of piped water amounting to LIT 1 744 120 095 in the provinces of:
Aosta, Arezzo, Catanzaro, Padua, Rome, Savona, Sienna, Treviso and Vicenza (1 project).
- 4 afforestation projects in:
Emilia-Romagna, Modena and Tuscany as well as Cagliari, Oristano, Nuoro and Sassari (1 project) which benefitted from LIT 4 971 628 199.
- 21 projects in the fisheries sector for an amount totalling LIT 1 685 564 150 for the construction of fishing vessels:
Abruzzi (4), Campania, Emilia-Romagna (5), Latium, Macerata, the Marches, Apulia and Sicily (2).
- 19 miscellaneous projects amounting to LIT 11 705 840 306. These are:
13 projects concerning farm roads and/or regulating water courses and/or afforestation and/or electrification in:
Bari, Bari and Taranto (1 project), Bologna, Cosenza, Emilia-Romagna, Matera, Pistoia, Piacenza, Rieti, Rome, Udine and Veneto (2); the construction of a centre for vocational training and agricultural

research at Pavia; the completion of an agricultural research centre at Possuolo del Friuli (Udine); 2 projects for replanting vineyards in the provinces of Bari and Taranto; 2 projects for restructuring olive groves and chestnut groves in the province of Arezzo.

LUXEMBOURG received LFR 92 212 000 for two projects.

These were:

- (1) the setting up at Luxembourg of a section for the improvement of productivity in agriculture by the Luxembourg office for increasing productivity.
- (2) The replanting of vineyards in the reorganized area of Machtum-Niederdonven-Wormeldange (communes of Flaxweiler and Wormeldange).

THE NETHERLANDS received a total amount of HFL 27 141 223 for 54 projects broken down as follows:

- 18 projects to improve farm roads for an amount of HFL 3 087 252 in North Brabant (5), Gelderland (2), Limburg (5), Overijssel (4), Utrecht and Zeeland.
- 12 projects to regulate water courses receiving HFL 7 650 116 in: Drenthe (3), Groningen (3), Gelderland (2), North Holland (3) and Overijssel.
- 1 project for piping water in Friesland amounting to HFL 7 500 000.
- 12 projects in the fisheries sector receiving HFL 5 034 400 for the construction of fishing vessels in Zeeuws-Vlaanderen, Groningen, South Holland, North Holland (2), Overijssel, Zeeland (5) and on the Island of Texel.
- 11 miscellaneous projects for HFL 3 869 455 concerning:

the expansion and/or modernization of: the Foundation for bulb control at Lisse (South Holland), the "Noord-Limburg" experimental garden at Venlo (Limburg); the horticultural station at Vleuten (Utrecht), experimental farms at Rode (Drenthe) and at Oosthuizen (North Holland); the construction of a new experimental agricultural station at Lelystad (East Flevoland), centres for rearing young bulls at Oerle (Veldhoven) (North Brabant) and at Harfsen (Gorsel) (Gelderland), a tissue culture laboratory for the horticultural sector at Roelofarendsveen (South Holland), a laboratory for the production of sterilized flies to combat bulb flies at Berkel and Rodenrijs (South Holland), the rationalization and expansion of cattle housing at Zegvel (South Holland).

THE UNITED KINGDOM received UK£ 4 934 479 for 73 projects broken down as follows:

- 15 projects to regulate water courses and drainage amounting to UK£ 556 412 in Cambridgeshire (5), Cumbria (2), Norfolk (2), Wiltshire and South Yorkshire (2), Holderness and the Lyth Valley and for developing the Romsey Barge Canal.
- A project for installing piped water in Dyfed, amounting to UK£ 48 195.
- 3 afforestation projects on the Isles of Eigg and Lewis and forest roads in the west of Scotland amounting to UK£ 114 544.
- 53 projects amounting to UK£ 4 043 100 for the construction of fishing vessels for the following areas: Aberdeen (13), Ayr, Banff (6), Berwick (2), Cornwall, Co. Down (7), Dumfries and Galloway, Humberside (4), Inverness, Northern Ireland (7), East Lothian, Moray (3), Suffolk, Tyne and Wear, North Yorkshire (2), and Isle of Lewis and the Shetlands.
- A project for the expansion of a laboratory at an agricultural research centre at Chipping Campden (Gloucestershire) (UK£ 172 227).

TALSMANDENS GRUPPE
SPRECHERGRUPPE
SPOKESMAN'S GROUP
GROUPE DU PORTE-PAROLE
GRUPPO DEL PORTAVOCE
BUREAU VAN DE WOORDVOERDER

INFORMATION
INFORMATORISCHE AUFZEICHNUNG
INFORMATION MEMO

NOTE D'INFORMATION
NOTA D'INFORMAZIONE
Bruxelles, Juillet 1979.
TER DOCUMENTIE

Octroi du concours du F.E.O.G.A., section

Orientation

Règlement n° 17/64/CEE

Tranche 1979

La Commission des Communautés européennes vient d'octroyer un concours de 97.779.727 UCE à 323 projets au titre du Règlement 17/64/CEE, Tranche 1979. Le concours octroyé se répartit de la manière suivante :

	<u>Nombre de projets</u>	<u>Concours proposé Monnaie nationale</u>	<u>UCE (1)</u>
ALLEMAGNE	41	50.125.333 DM	19.823.981
BELGIQUE	20	515.365.141 BFR	12.804.103
DANEMARK	15	18.628.859 DKR	2.632.697
FRANCE	24	60.627.927 FF	10.424.997
IRLANDE	23	1.885.536 IRL	2.844.795
ITALIE	71	33.165.365.961 LIT	29.407.916
LUXEMBOURG	2	92.212.000FLUX	2.290.981
PAYS-BAS	54	27.141.223 HFL	9.888.594
ROYAUME-UNI	73	4.934.479 UKL	7.661.663
	323		97.779.727
	==		=====

(1) Taux de conversion utilisé : mai 1979 - Montant en UCE donné à titre indicatif.

DM

L'ALLEMAGNE reçoit un concours de 50.125.333 pour un total de 41 projets, se répartissant de la manière suivante :

- vingt-six projets d'amélioration de la voirie rurale dans le Bade-Wurtemberg (6), en Basse-Saxe (6), en Bavière (6), en Hesse (4), en Rhénanie-du-Nord/ Westphalie et dans le Schleswig-Holstein (3) pour un montant de 36.972.530 DM.
- sept projets d'assainissement hydraulique et de drainage en Basse-Saxe, en Rhénanie-du-Nord/ Westphalie (5) et dans le Schleswig-Holstein, qui bénéficient de 7.073.425 DM.
- sept projets du secteur "Pêche" concernant la construction de bateaux de pêche pour des ports du Schleswig-Holstein, et qui reçoivent un concours de 899.514 DM.
- un projet de réencépagement en Rhénanie-Palatinat pour un montant de 5.179.864 DM.

LA BELGIQUE compte 20 projets pour un montant total de 515.365.141 BFR, se répartissant de la manière suivante :

- treize projets d'amélioration de la voirie rurale, qui bénéficient d'un concours de 134.665.821 BFR et qui se situent dans les provinces suivantes : Brabant (4), Flandre occidentale (3), Flandre orientale (2), Liège, Limbourg, Luxembourg et Namur.
- un projet d'assainissement hydraulique dans la Province du Hainaut pour un montant de 19.029.891 BFR
- un projet du secteur "pêche" portant sur la création d'une station de vaccination piscicole à Ouderval (Waismes) dans la Province de Liège, et qui bénéficie de 1.339.653 BFR
- cinq projets "divers" pour un montant de 360.329.776 BFR et portant sur la création d'un centre de mise en quarantaine pour bovins dans le cadre de la lutte contre la brucellose à Natoye (Namur); la création de centres d'analyses des fourrages dans le sud-est de la Belgique (Prov. du Hainaut, Liège, Luxembourg et Namur); l'extension d'un centre d'études sur les légumes à Hoogstraten (Meerle) (Prov. Anvers); l'extension et la modernisation d'un centre de prophylaxie animale à Torhout (Fl. occ.), ainsi que sur des mesures complémentaires d'aide aux agriculteurs belges.

LE DANEMARK compte 15 projets pour un montant total de 18.628.859 DKR, se répartissant comme suit :

- cinq projets du secteur "pêche" bénéficiant de 5.876.528 DKR et concernant la construction de bateaux de pêche pour le Groenland (4) et pour le Jutland
- dix projets "divers" bénéficiant de 12.752.331 DKR.
Il s'agit de : la construction de centres de vulgarisation agricole dans le Jutland (3) et en Seeland; la réimplantation d'une école d'horticulture à Tølløse (Seeland); l'extension d'écoles d'agriculture dans le Jutland (3) et en Seeland et la création de 1200 km de brise-vent dans le Jutland

LA FRANCE compte 24 projets, pour un montant total de 60.627.927 FF, se répartissant de la manière suivante :

- cinq projets d'amélioration de la voirie rurale qui bénéficient d'un concours de 12.655.675 FF et qui se situent dans les départements de l'Aveyron, des Côtes-du-Nord, de la Haute-Loire, de la Martinique et de la Réunion
- trois projets d'assainissement hydraulique et de drainage dans les départements du Jura (2) et du Finistère, pour un montant de 5.950.475 FF
- quinze projets d'adduction d'eau qui bénéficient de 37.115.277 FF et qui se situent dans les départements suivants : Aube, Côtes-du-Nord (4), Creuse, Finistère (2), Haute Garonne et Hautes-Pyrénées (1 projet), Ille-et-Vilaine (2), Lot, Manche, Martinique et Puy-de-Dôme
- un projet du secteur "Pêche", portant sur la construction de dix bateaux de pêche pour les ports des Iles d'Yeu et de Noirmoutier (Vendée), et qui bénéficie de 4.906.500 FF.

L'IRLANDE compte 23 projets pour un montant total de 1.885.536 IRL, se répartissant de la manière suivante :

- trois projets d'assainissement hydraulique et de drainage dans les comtés de Kilkenny (2) et de Tipperary, pour un montant de 105.008 IRL
- treize projets d'adduction d'eau qui bénéficient de 937.550 IRL et qui se situent dans les comtés de Cork, Longford (2), Monaghan, Roscommon (2) ainsi que dans diverses localités des différentes régions d'Irlande (7 projets)
- trois projets du secteur "Pêche" pour un montant de 340.885 IRL et portant sur l'achat de trois bateaux de pêche pour les ports de Kilmore Quay (Co. Wexford) (2) et pour le port de Schull (Co. Cork)
- quatre projets "divers"; il s'agit de : la construction de ~~14~~ centres professionnels agricoles dans diverses localités d'Irlande (2 projets); la modernisation et la rationalisation d'un centre d'insémination artificielle à Doonally (Co. Sligo); l'extension et la modernisation de 4 centres de recherche dans les Comtés de Wexford, Meath, Carlow et Dublin, qui bénéficient de 502.093 IRL.
(1 projet)

- 4 -

L'ITALIE bénéficie d'un montant total de 33.165.365.961 LIT pour 71 projets, se répartissant de la manière suivante :

- Dix-sept projets d'amélioration de la voirie rurale pour un montant de 11.423.150.558 LIT et qui se situent dans les provinces suivantes : Alexandrie et Asti (1 projet), Bolzano, Brindisi, Cunéo, Mantoue, Pordenone, Rieti (2), Sondrio, La Spezia, Teramo, Trento, Vercelli et Viterbe (4)
- Deux projets d'assainissement hydraulique dans la province de Pérouse pour un montant de 1.635.062.653 LIT
- Huit projets d'adduction d'eau pour un montant de 1.744.120.095 LIT, dans les provinces de : Aoste, Arezzo, Catanzaro, Padoue, Rome, Savone, Sienne, Trévise et Vicence (1 projet)
- Quatre projets de boisement qui se situent dans les provinces de : Emilie Romagne, Modène et Toscane, ainsi que de Cagliari, Oristano, Nuoro et Sassari (1 projet), et qui bénéficient de 4.971.628.199 LIT.
- Vingt-et-un projets du secteur "Pêche", pour un montant de 1.685.564.150 LIT, qui portent sur la construction de bateaux de pêche dans les provinces suivantes : Abruzzes (4), Campanie, Emilie-Romagne (5), Latium, Macerata, Marches, Pouilles et Sicile (2)
- Dix-neuf projets "divers", pour un montant de 11.705.840.306 LIT. Il s'agit de :
13 projets portant à la fois sur la voirie rurale et/ou l'assainissement hydraulique et/ou le boisement et/ou l'électrification dans les provinces de Bari, Bari et Tarante (1 projet), Bologne, Cosenza, Emilie-Romagne, Matera, Pistoia, Plaisance, Rieti, Rome, Udine, Vénétie (2); la construction d'un centre de formation professionnel et de recherche en agriculture à Pavie; l'achèvement d'un centre de recherche agricole à Pozzuolo del Friuli (Udine); deux projets de réencépage de vignobles dans les provinces de Bari et de Tarante; deux projets pour la restructuration, d'une part, d'oliveraies et, d'autre part, de châtaigneraies dans la province d'Arezzo.

LE LUXEMBOURG bénéficie de 92.212.000 LFR pour deux projets.
Il s'agit de :

- 1^o la création d'une section d'amélioration de la productivité en agriculture par l'Office Luxembourgeois pour l'accroissement de la productivité à Luxembourg.
- 2^o de travaux de réencépage de vignobles dans le périmètre de remembrement de Machtum- Niederdonven- Wormeldange (communes de Flaxweiler et de Wormeldange).

- 3 -

LES PAYS-BAS bénéficient d'un montant total de 27.141.223 HFL pour 54 projets, se répartissant de la manière suivante :

- Dix-huit projets d'amélioration de la voirie rurale pour un montant de 3.087.252 HFL dans les provinces de Brabant septentrional (5), Gueldre (2), Limbourg (5), Overijssel (4), Utrecht et Zélande.
- Douze projets d'assainissement hydraulique, qui bénéficient de 7.650.116 HFL et qui se situent dans les provinces de Drenthe (3), Groningue (3), Gueldre (2), Hollande septentrionale (3) et Overijssel
- Un projet d'adduction d'eau dans la province de Frise, pour un montant de 7.500.000 HFL
- Douze projets du secteur "Pêche", qui bénéficient de 5.034.400 HFL et qui concernent la construction de bateaux de pêche dans les provinces de Flandre maritime, Groningue, Hollande méridionale, Hollande septentrionale (2), Overijssel, Zélande (5) et dans l'Île de Texel.
- Onze projets "divers" pour un montant de 3.869.455 HFL, et qui concernent : l'extension et/ou la modernisation de la "Fondation pour le contrôle des oignons à fleurs" à Lisse (Hollande méridionale); du Jardin expérimental "Noord-Limburg" à Venlo (Limbourg); de la station horticole de Vleuten (Utrecht); d'exploitations expérimentales à Rode (Drenthe) et à Oosthuizen (Hollande septentrionale). La construction : d'une nouvelle station expérimentale pour l'agriculture à Lelystad (Flevoland oriental); de centres d'élevage de taurillons à Oerle (Veldhoven) (Brabant septentrional) et à Harfsen (Gorsel) (Gueldre); d'un laboratoire de culture tissulaire au profit du secteur horticole à Roelofarendsveen (Hollande méridionale); d'un laboratoire pour la production de mouches stérilisées destinées à la lutte contre la mouche de l'oignon à Berkel et Rodenrijs (Hollande méridionale); la rationalisation et l'extension d'étables pour bovins à Zegvel (Hollande méridionale).

LE ROYAUME-UNI bénéficie de 4.934.479 UKL pour 73 projets se répartissant comme suit :

- Quinze projets d'assainissement hydraulique et de drainage, pour un montant de 556.413 UKL, dans les comtés de Cambridge (5), Cumbria (2), Norfolk (2), Wiltshire et South Yorkshire (2), dans le "Holderness", et la "Lethvalley" ainsi que l'aménagement du Romsey Barge Canal.
- Un projet d'adduction d'eau dans le Dyfed, pour un montant de 48.195 UKL
- Trois projets de boisement dans les îles de Eigg et de Lewis et de chemins forestiers dans l'ouest de l'Ecosse pour un montant de 114.544 UKL
- Cinquante-trois projets qui bénéficient de 4.043.100 UKL et qui portent sur la construction de bateaux de pêche dans les comtés suivants : Aberdeen (13), Ayr, Banff (6), Berwick (2), Cornouailles, Down (7), Dumfries & Galloway, Humberside (4), Inverness, Northern Ireland (7), East Lothian, Moray (3), Suffolk, Tyne & Wear, North Yorkshire (2) ainsi que dans les îles Lewis et Shetland.
- Un projet portant sur l'extension du laboratoire dans un centre de recherche agricole à Chipping Campden (Gloucestershire).
(172.227 UKL)